

## 元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

敬啟者：

- (1) 本校於五月份舉行「秩序月」，希望透過此項活動，使學生注意遵守秩序，做個守秩序的乖孩子。在校內除教師教導學生外，並希望 貴家長能輔助教導，例如：教導子女購物或候車時要排隊，在公共場所勿亂跑等，以能使 貴子弟獲得更大的效益。
- (2) 為培養兒童種植的樂趣，並學習細心觀察栽種的過程，親身經歷栽培植物的成長。本校於三月至四月期間舉辦了種植活動，現公佈「最具外觀獎」獲獎學生名單如下：

高班	低班	幼兒班
陳智傑 劉俊龍 陳偉明	陳鈺賢 王偲司 陳鎧忻	魏芷媽 曾敬翔 馬良壘

- (3) 本校舉辦之「親子母親節咭設計比賽」，承蒙家長及各同學的參與，評選工作已完竣，茲公佈獲獎學生名單如下：

	高班	低班	幼兒班
冠軍	何金凌	徐芷晴	莊浩政
亞軍	郭子佑	張梓軒	鄧樂賢
季軍	陳智傑	李怡煊	THAPA ESME
優異獎	周兆軒 蘇芷晴 蔡佳煜	張卓思 鄧穎蕎 莊思彤	魏芷媽 馬良壘 葉曉駿

五月二日(星期四)舉行頒獎，得獎學生獲得獎品及獎狀，凡參加學生亦獲得紀念品乙份。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零一九年五月二日

家長閱後簽署：\_\_\_\_\_

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION  
MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:190505  
2<sup>nd</sup> May, 2019

Dear Parents,

1. Order month

Our school is going to hold "Order Month" in May. It encourages the students behave orderly through this activity. We teach them about keeping orders at school. We hope parents to guide them at home. For examples, queue upon shopping or waiting for traffic, do not run in the public area and etc. With co-operation of parents and school, we are able to achieve the aim effectively.

2. Planting activity

In order to cultivate the children's interest in plants as well as their patience, compassion, observation and love to the nature, our school implemented the green education and carried out the planting activity in March and April. We are pleased to announce the winners as follows :

K3 Class	K2 Class	K1 Class
陳智傑 劉俊龍 陳偉明	陳鈺賢 王偲司 陳鎧忻	魏芷嫣 曾敬翔 馬良壘

3. Parent-child Mother's Day Card Design Competition

The "Parent-child Mother's Day Card Design Competition" has already completed. We thank for the parents and students who have participated the competition. After our judgement and selection, the winners are announced as follows:

	K3 Class	K2 Class	K1 Class
Champion	何金陵	徐芷晴	莊浩政
1 <sup>st</sup> Runner-up	郭子佑	張梓軒	鄧樂賢
2 <sup>nd</sup> Runner-up	陳智傑	李怡煊	THAPA ESME
Merit	周兆軒 蘇芷晴 蔡佳煜	張卓思 鄧穎蕎 莊思彤	魏芷嫣 馬良壘 葉曉駿

The prize-giving ceremony will be held on 2<sup>nd</sup> May, 2019 (Thursday). The winners will award the prizes and certificates. In the meantime, each participant will receive a souvenir.

Yours faithfully,

*Cheng Ka Fung*

Principal

I have read and understood this circular.

Signed by Parent : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_